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Svar på spørgsmål fra Troels Lund Poulsen (V) stillet den 21. september 2022. 

Aktstykke 380 - Spørgsmål nr. 1: 

”Vil ministeren redegøre for, hvilke aktører der har henvendt sig – eftersom ansøg-

ningsperioden endnu ikke er åbnet?” 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at det handler om to henvendelser; en vedrørende Frederiksberg Bo-

ligfond og en vedrørende erhvervelse af en andelsboligforening. 

Det bemærkes, at det ikke er usædvanligt, at potentielle ansøgere retter henvendelse 

om en kommende bevilling. Ministeriet kan naturligvis ikke forholde sig til disse hen-

vendelser, før der foreligger nærmere administrationsgrundlag, og før alle potentielle 

ansøgere har haft mulighed for at ansøge om støtte. Den udviste interesse kan dog ta-

ges som udtryk for, at der allerede nu findes projekter, som vil kunne bidrage til opfyl-

delsen af bevillingens formål. 

 

Med venlig hilsen 
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